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Geachte Raad,

Aanleiding
Een jaar geleden hebben wij u geïnformeerd over de normtijden van de polit¡e.

De politie heeft als richtlijn om b¡j spoedmeldingen b¡nnen 15 minuten aanwezig te
zijn. Uit cijfers bleek dat deze normtijd in de gemeente Beesel niet altijd gehaald

wordt. Hier hebben wij u in novembet 2017 over geïnformeerd omdat de door de
politie getroffen maatregelen (nog) niet tot grote verbeteringen hadden geleid.

Vandaag maakt de politie de laatste cijfers over de reactietijden bekend. Hieruit blijkt
dat in onze gemeente 'slechts' 54o/o van de normtijd wordt gehaald.

Normtijden
De normtijd, vijftien minuten, wordt bij spoedmeld¡ngen in 54 o/o vaî de gevallen
gehaald. De politie heeft gemiddeld vijf m¡nuten langer dan in de stad nodig om

aanwezig te zijn. Dit verschil is te verklaren door het grote werkgebied van het

basisteam Venlo-Beesel. Door de afstand tot het bureau in Venlo en de afstanden in

het werkgebied lukt het de politie niet om in de dorpen altijd binnen 15 minuten bij een
spoedmeld¡ng te zijn. Dat betekent uiteraard niet dat het in de dorpen onveiliger is. Uit
de cijfers blijkt dat het wonen in landelijke gebieden juist veiliger is dan in de stedelijke
gebieden.

We hebben in Reuver in het gemeentehuis een Politiesteunpunt ingericht en de politie

werkt op weekdagen overdag in de wijk. Daarnaast heeft de politie gekeken of de
Meldkamer een melding sneller kan verwerken, helaas leidt dit alles nog niet tot de
gewenste verbetering van de reactiet{den. Ðesondanks blijven wij, gemeente en
politie, samen zoeken naar mogelijkheden om de reactietijden van de politie te
verbeteren. Over de wijze waarop zijn we in overleg met de politie. ln dit kader is het

wel overduidelijk dat er een algemeen capaciteitsprobleem is. We hebben als
gemeenten in Limburg (bij monde van regioburgemeester Annemarie Penn-te Strake)

daarover al eerder onze zorgen en wensen richting Den Haag geuit.



Op dit moment worden de cijfers verder door de politie nader geanal-vseerd. Moeht
hier nieuwe informatie uit naar voren komen, informeren we u opnieuw.

Hoogachtend,

burgemeester en wethouders van Beesel,

drs. F.M.E. Willemstein-Houbiers
loco-secretaris

dr. P. Dassen-Housen
burgemeester


